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 נוכחים : 

 ד"ר רפי דותן 
 זיוה מימוני 
 חניה שמיר 

 

 עדכון על סיום פעילותו של צבי נדב שתיפקד כיו"ר הוועדה.  .1
בנושא הגמלאים   מועדון הזהבבמסגרת   –העירייה  סקירה על פעילות  .2

 בתקופת הקורונה . 

ומתן מענה תוך מיפוי   60שיחות טלפון לכל גמלאי העיר מגיל   -"קו הזהב"  •
כגון : הפגת בדידות, רכישת תרופות, סיוע במזון מבושל ,   . ו לצרכים שנדרש

 סיוע בקניות ועוד. 
 

כל גמלאי שהיה צריך סיוע בקביעת   -סיוע בתאום תורים ובהסעות לחיסונים  •
 לחיסון ובהסעה קיבל סיוע ומענה לכך מהעירייה .  תור

מכללה בזום, דף מועדון הזהב הפעיל  הפגת בדידות באמצעים דיגיטאלים:  •
 צעדים ועוד. 1000נחיתה עם תכנים מגוונים, מיזם 

מהשירות שהוצע                                  עזרו וחלקם אף נקיבלו שיחת טלפון העידו כי הנוכחים 
   .בתקופת הקורונה

 נושאים לדיון שהועלו:  .3

 ?  האם יש מידע לכמה בתים בעיר אין גישה למרחב מוגן •

  38שיבנה כולל תמ"א  כל בית חדש חוק עזר עירוני ששתגובה בעלתה הצעה  •
 תשתית לגנרטור לעת חירום.   להיערך עםיחויב  

לדירות בבניינים  מבתים פרטיים משנים את אופי המגורים  אזרחים ותיקים 
ביתם או לצאת למותירה אותם ללא מענה להגיע  ולעיתים התלות במעלית 

 בגלל מעלית שאינה פועלת.

 לחנות בחניית נכים.  90עלתה בקשה , לאפשר לבני   •
 

 לימים שקטים וחזרה ברוכה לשיגרה, 

 
 
 
 

 רשמה : מיכל פרידסון, מזכירת הוועדה. 


